
Referat af bestyrelsesmøde d 5/3-2024 
 

Dagsorden: 

 

1. Godkendelse af indkaldelse (1) 

2. Formanden har ordet (5) 

3. Kasseren har ordet (5) 

4. DKF medlemsmøde 10/3 (10) 

5. Medlemsmøde. Hvem genopstiller (Michael, Søren, Nicolai og Martin)? (5) 

6. Forventningsafstemning til hvad man hjælper til med (15) 

7. Hvor mange/få medlemmer skal der til for at få et hold kørende (15) 

8. Evt. opfølgning på punkter aftalt den 13/2-2024 (10) 

a. Retningslinjer opdateret og lagt på hjemmesiden (Claus) 

b. Optælling af tøj (Claus) 

c. Ophængning af tøj (Michael/Søren/Frank) 

d. Jiu-Jitsu – Status på tiltag (se referat af 13/2/2024 – punkt 9a) 

9. Eventuelt (10) 

 

  



Til stede:  

 

Michael Munch Madsen - formand 

Martin Nielsen - Sekretær 

Claus Svensson - Kasserer 

Søren Pedersen - Bestyrelsesmedlem 

Frank Sejer Jensen - Bestyrelsesmedlem 

Peter Rasmussen - Bestyrelsesmedlem 

Nicolai Brenøe - Bestyrelsesmedlem 

 

Fraværende: 

  



 

 

Referat: 

 

1. Godkendelse af indkaldelse 

a. Godkendt. 

2. Formanden har ordet 

a. Stadigvæk mange til træning. Michael har kontakt med Mogens Halager 

b. Stævne i Nyborg – 17 skal afsted. Klubben betaler broen.  

c. Klubben betaler overnatning mellem lørdag og søndag for to bestyrelsesmedlemmer 

d. Danish Open – 8 kæmpere tilmeldt  

3. Kasseren har ordet 

a. Ingen kommentar 

4. DKF medlemsmøde 10/3  

a. Mere åbenhed 

b. Hvorfor ligger nyhedsbrevet ikke op på Facebook. DKF ønsker ikke officielt at det deles. 

c. Hvilken initiativer har DKF taget eller planlagt at tag for at sikker sig at de danske dommere 

er fornødenligt sat godt nok ind i det nye regelsæt?  

d. DKF har udsendt nogle krav til mach-cups, som virker til at DKF gerne vil tilbage til at mach-

cups skal være begynderstævner igen 

e. Da DKF har meldt ud at der fremover kun vil være 25 kampe til et mach-cup. Hvordan bliver 

disse 25 kamp så udvalgt, hvis der er matching til flere, der lige ledes, lever op til de 

udmeldte krav?     

f. Hvor ofte er planen med at kickboxing.dk bliver gennemgået? 

5. Medlemsmøde. Hvem genopstiller (Michael, Søren, Nicolai og Martin)? 

i. Michael genopstiller 

ii. Søren genopstiller 

iii. Nicolai genopstiller 

iv. Martin genopstiller 

v. Møde skal afholdes inden maj. Michael finder en dato. 

6. Forventningsafstemning til hvad man hjælper til med.  

a. Der afsættes en dag til workshop hvor vi mødes. 

b. Nicolai og Claus er tovholdere for at planlægge og indkalde  

7. Hvor mange/få medlemmer skal der til for at få et hold kørende 

a. Tages op på vores workshop. 

8. Evt. opfølgning på punkter aftalt den 13/2-2024 

a. Retningslinjer opdateret og lagt på hjemmesiden (Claus) 

i. Claus har ikke nået det men kigger på det i indeværende uge. 

b. Optælling af tøj (Claus) 

i. Kigger på det i det i indeværende uge og bestiller hvad der mangler 

c. Ophængning af tøj (Michael/Søren/Frank) 

i. Der arbejdes fortsat på det. 



d. Jiu-Jitsu – Status på tiltag (se referat af 13/2/2024 – punkt 9a) 

i. Der sættes i gang med kampagne for nye medlemmer efter slut sommerferie 

ii. Derefter tages der stilling til om der er nok medlemmer 

iii. Der sendes ansøgning ud om hjælpetræner til jiu-jitsu 

iv. Betalte Facebook annoncering 

e. Prisliste over tøj 

i. Alt på hjemmesiden skal der laves liste over. Peter arbejder på det. 

9. Eventuelt 

a. Eventuelt køb af air hockey. Michael undersøger om det kan opbevares i hallen indtil 

videre. 

b. Aktivitetsudvalget mener at det er bestyrelsen som skal finde en dag til at rengøre 

måtterne. Nicolai finder en dato og arrangerer. Afsluttes med en form for spisning og 

forplejning undervejs. 15 personer. 

c. Nye lægter købes til døren så de passer i højden. 

d. Michael kigger efter nye gulvventilatorer 

 


